



**RETURN BIDS TO:
RETOURNER LES SOUMISSIONS A:**

Soft Copy / Copie électronique :

Attention: [Carla Schonauer](#)

Email: carla.schonauer@rcmp-grc.gc.ca

**SOLICITATION
AMENDMENT**

**MODIFICATION DE
L'INVITATION**

The referenced document is hereby revised; unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the Solicitation remain the same.

Ce document est par la présente révisé; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

Comments: - Commentaries:

THIS DOCUMENT DOES NOT CONTAIN A
SECURITY REQUIREMENT

LE PRÉSENT DOCUMENT NE COMPORTE PAS
UNE EXIGENCE EN MATIÈRE DE

Title – Titre Balaclava, White - Passe-montagne blanc		Date May 29, 2020 – le 29 mai 2020
Solicitation No. – N° de l'invitation 202005754		Amendment No. – N° de la modification 002
Client Reference No. - No. De Référence du Client		
Solicitation Closes – L'invitation prend fin		
At / à :	14:00	Eastern Daylight Time (EDT) – Heure avancée de l'Est (HAE)
On / le:	June 15, 2020 – le 15 juin 2020	
F.O.B. – F.A.B	GST/HST – TPS	Duty – Droits
Destination of Goods and Services – Destinations des biens et services		
Instructions See herein – Voir aux présentes		
Address Inquiries to – Adresser toute demande de renseignements à Carla Schonauer Procurement Officer – Agente d'approvisionnement		
Telephone No. – No. de téléphone (613) 843-3466		Facsimile No. – No. de télécopieur



This amendment is raised to respond to questions received during the solicitation period.

QUESTIONS AND ANSWERS

Question 2:

Testing 6.22.5.1 – are you able to provide a list of third-party laboratories that are acceptable to the RCMP?

Answer 2:

There is no list however Groupe CTT in St-Hyacinth, Quebec has been known to do testing.

Question 3:

Can you confirm that a Certificate of Compliance is required for Shell and Thread however testing of the thread at a third-party lab is not required?

Answer 3:

Third party lab test is not required for the thread.

Question 4:

The material specified to make the balaclava is : Shell material must be 83% polyester, 17% elastane, stretch knit with a napped back , white in colour. Oratex style #X3313 has been known to meet requirement. Could we get a sample piece of this material delivered to us before submitting the bid in order to get the most accurate material?

Answer 4:

In accordance with Article 4.1.1.2, a RCMP viewing sample will be provided to Bidders who are requested to provide Pre-Award Sample. Bidders are not required to submit a sample with their proposal.

All other terms and conditions remain unchanged.



La présente modification vise à répondre aux questions reçues pendant la période de soumission.

QUESTIONS ET RÉPONSES

Question 2

Test 6.22.5.1 – Êtes-vous en mesure de fournir une liste de laboratoires tiers qui sont acceptables pour la GRC?

Réponse 2

Il n'y a pas de liste, mais le Groupe CTT à St-Hyacinthe (Québec) a déjà fait des tests.

Question 3

Pouvez-vous confirmer qu'un certificat de conformité est requis pour la coquille et le fil, mais qu'un test relatif au fil effectué dans un laboratoire tiers n'est pas nécessaire?

Réponse 3

Un test effectué dans un laboratoire tiers n'est pas nécessaire pour le fil.

Question 4

Le matériel utilisé pour fabriquer la cagoule doit être un tricot extensible 83 % polyester, 17 % élasthanne, duveteux sur l'envers, de couleur blanche. Le produit Oratex, style n° X3313, satisfait à cette exigence. Pourrions-nous obtenir un échantillon de ce matériel avant de présenter la soumission, dans le but d'obtenir le matériel le plus exact?

Réponse 4

Conformément au paragraphe 4.1.1.2, la GRC fournira un échantillon visuel aux soumissionnaires qui doivent présenter un échantillon préalable à l'attribution du contrat. Les soumissionnaires n'ont pas besoin de présenter un échantillon avec leur proposition.

Toutes les autres modalités demeurent inchangées.